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                    KAMERAYLA SAPTANDI                     464 BİN 585 TL CEZA

                    DAYANACAK GÜCÜMÜZ KALMADI

Akdeniz’i korumakla görevli başlıca ku-
ruluşlardan biri olan Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin denizi kendisinin kirlettiği 
saptandı. Alanya Konaklı Beldesi ve 

Damlataş Plajı mevkisinde deniz kirliliği oluş-
tuğuna dair ihbarı değerlendiren Sahil Güvenlik 
Komutanlığı ekipleri denizin metrelerce altındaki 
kirliliği kamerayla kaydetti. Konu Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’na iletildi. 

Bakanlık tarafından yapılan araştırmada; de-
nizi kirleten işletmenin Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’ne bağı ASAT olduğu tespit edil-
di. ASAT Alanya Konaklı Arıtma Tesisi’nin, 

denize kabul edilebilir değerlerin üzerinde atık su 
deşarjı yaptığı saptandı. Bunun üzerine Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’ne 464 bin 585 TL idari para 
cezası uygulandı. Konu hakkında suç duyurusu da 
yapıldı.  n 5’TE 

n CHP Antalya Mil-
letvekili Aliye Coşar, 
Manavgat’ Mehmet 
Akif Ersoy Spor Sa-
lonu’nda yaz boyunca 
klimalarının 
çalışmaması 
nedeniyle 
çok sayıda 
sporcunun 
mağdur 
edildiğini 
vurguladı. Co-
şar, soruna acil çözüm 
bulunmasını istedi.  

n SPOR’DA 

n CHP Antalya Milletvekili 
Cavit Arı, Karakaş Na-

renciye Bahçesi ‘nin 10 
yıllığına kiralanmasının 

doğru bir karar olma-
dığını savundu. Arı, 

“Bu arazinin kul-
lanımı ve bakımı 
bitişiğinde bulu-
nan ve konunun 
uzmanı olan 
BATEM’e 
devredilmeli-
dir.” dedi. 
n 4’TE   

NARENCİYE BAHÇESİ
BATEM’E VERİLMELİ

n ANTALYA Körfez gaze-
tesinin “Çöplük rezaletini” 
haberine belediyeden garip 
bir cevap geldi. Aksu Be-
lediyesi Başkan Yardımcısı 
Hüseyin Çelik, haberdeki 
fotoğrafların turizm bölge-
sinden değil belediyenin 
çöplüğünden çekildiğini ileri sürdü ve 
buranın dolu alanı olduğunu savundu.  
n ERTUĞRUL GÜN  5’TE

n SUR Yapı Tatil Evleri Antalya, çifte 
fırsat sunuyor. SUR Yapı Tatil Evleri 
GYO Genel Müdürü Ömer Faruk Elmas, 
“Burada hem kendi tatil evinize sahip 
olabiliyor hem de kullanmadığınız 
dönemde kiraya vererek gelir sağlaya-
biliyorsunuz” dedi. n 4’TE 

YOK SAYMAKLA 
TEMİZLENMİYOR

n TÜRK-İŞ Antalya İl Temsilcisi Cemil 
Ünal, “İşçinin, yoksulun dayanacak gücü 
kalmadı. Acilen ek bir çerçeve anlaşma 
protokolü yapılmalı ve ücret zamları bu 
doğrultuda düzenlenmelidir. Örgütlenme-
nin önündeki engelleri tek tek aşacağız.” 
dedi. n 5’TE  

Türkiye İşçi Sendikaları Konfede-
rasyonu (Türk-İş), il temsilcileri 
ülke genelinde “Zordayız geçine-
miyoruz!” sloganı ile eş zamanlı 
basın açıklaması gerçekleştirdi.n KALEİÇİ'NİN simge ismi 'Kaptan 

Mustafa Ekizler' heykelindeki güver-
cin, üç yılda üçüncü kez ortadan kay-
boldu. Kaptanın torunu Sinem Ekizler, 
“Bunun kasıtlı yapıldığını düşünüyo-
ruz" dedi. n 2’DE 

PROF. DR. Mehmet Gökoğlu, doktor 
balık olarak adlandırılan sargoz balık-
larının, denize gidenlerin ayakların-
daki yaraları iyileştirdiklerine dikkat 
çekti. 
n 2’DE 

GÜVERCİNİ ÇALINDI 

DOKTOR BALIKLAR
KINDILÇEŞME’Yİ
BELEDİYE İSTİYOR

Eski Serik Belediyesi 
Başkan Yardımcısı Ziya 
Yıldırım (63), ilçedeki 
bir düğünde karşılaştığı 
Serik Belediyesi eski meclis üyesi 
Hasan Ali Tuncer'i (40) tabanca ile 
vurarak öldürdü. İkilinin düğün öncesi 
sosyal medya üzerinden tartıştığı öğre-
nildi. n 3’TE 

n CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya ve Kemer Belediye Başkanı 
Necati Topaloğlu’nun da katıldığı 
açıklamada, Kındılçeşme’nin Kemer 
Belediyesi tarafından işletilerek halka 
açılması istendi.  n 5’TE 

KANLI HESAPLAŞMA

n KALEİÇİ’NDE 
1950 yılında yapılan 
Hüseyin Ak Çeşme-
si, viraneye döndü. 
Kullanılamaz hale 
gelen çeşmenin 
etrafı da çöplüğe 
döndü.  Bölgeden 
yayılan çöp kokuları, 
turizme zarar veri-
yor. n 2’DE 

ÇEŞME KIRILDI
ÇÖPLER YIĞILDI

SPOR SALONUNDA
KLİMA SKANDALI

İŞÇİLER İSYANDA

BÜYÜKŞEHİRE
ÇEVRE CEZASI
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı; ASAT Alanya Konaklı Arıt-
ma Tesisi'nin atık suyu yeterince arıtmadan denize bıraktığını ve Dam-
lataş Plajı’nda kirliliğe neden olduğunu görüntülerle saptadı. Bakanlık, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne 464 bin 585 lira para cezası kesti. 

ASAT Alanya Konaklı Arıtma 
Tesisi'nin standartlara aykırı 
atık su deşarjı yaptığı be-
lirlendi ve akış durduruldu. 
Damlataş Plajı Mevkisi'ndeki 

yağmur suyu hattına da kaçak 
bağlantılar yapıldığı tespit 
edildi ve bu bağlantıların 
kesilmesi amacıyla çalışma 
başlatıldı

BELEDİYENİN KAÇAK HATTI

ÇİFTE FIRSAT

HABER

ERTUĞRUL
GÜN



 

Yolların nerede, nasıl 
ve ne zaman biteceği-
ni bilemezsin. Yine de 
yürümeli insan. Çiçekli 
yollara düşmeli. Çalıya 
çırpıya dokunmalı elleri. 
Bir tohum taşımalı mesela 
hırkasıyla, sonra yumu-
şacık, sevdalı bir toprağa 
düşürmeli habersizce…

Yok gidebileceğin başka 
bir ıssız ada. Nereye 
gidersen git hep kendine 
varırsın. Bulamazsın ken-
dinden başka bir liman, 
ne yana kaçarsan kaç hep 
kendinde kalırsın... 

Yolların nerede, nasıl 
ve ne zaman biteceğini 
bilemezsin. Yine de yürü-
meli insan. Çiçekli yollara 
düşmeli. Çalıya çırpıya 

dokunmalı elleri. Bir 
tohum taşımalı mesela 
hırkasıyla, sonra yumu-
şacık, sevdalı bir toprağa 
düşürmeli habersizce.

Telaşlı bir kertenke-
leyle kesişmeli yolu, 
bir tosbağayla konuş-
malı, bir dikenli ardıcın 
gövdesini koklamalı, bir 
hindiba çiçeğine üfle-

meli, zamanın ırmağında. 
Yanılsamalar biriktirmeli 
çıkınında, gerçekliğe giden 
yolda yürürken. 

Seslerin ne zaman susa-
cağını bilemezsin. Yine de 
içinden yaşama seslenme-
li insan. Sessizlikten sesler 
yontmalı, sabırla. Çünkü 
insan susarsa ölür…

Gökyüzünün ne zaman 
kararacağını bilemezsin. 
Ruhunda yağmura gebe 
bulutları taşırken arşınla-
malı mavi göğü. Suyun 
ne zaman çürüyeceğini 
bilemezsin. Bir damlaya 
okyanusu sığdırabiliyor-
ken karışmalı o sonsuz 
döngüye. Çünkü insan 
akmazsa çürür… 

YUSUF YAVUZ

İNSAN 
SUSARSA 

ÖLÜR 
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Kaleiçi kimine göre 
Antalya’nın kalbi, 
kimine göre 2 bin yıllık 
bir mücevher. Ken-

tin hafızasının yer aldığı bölge 
dünyanın dört bir tarafından her 
yıl milyonlarca ziyaretçi ağırlıyor. 
Kent merkezine gelen her turistin 
ve vatandaşın yolu buradan ge-
çiyor. Dar sokakları, ahşap tarihi 
konakları, balkon süslemeleri, taş 
yapılar ile binlerce fotoğraf kare-
sine ev sahipliği yapıyor.  Diğer 
taraftan ise Antalya Valisi Hulisi 
Şahin, Kültür ve Turizm Bakan-
lığı tarafından, şehir merkezinde 
bulunan iki bin yılı aşkın süredir 
yaşayan tüm uygarlıkların ortak 
eseri olan Kaleiçi'nin, uluslara-
rası görünürlüğünün artırılması 
amacıyla UNESCO Dünya Kültür 
Mirası Geçici Listesi'ne aday 
olması için çalışmalara başlandı-
ğını duyurmuştu. Şahin, "Dünya 
Kültür Mirası Geçici Listesi'ne 
dahil olabilirsek tanıtım anlamın-
da önemli bir mesafe katetmiş 
olacağız" sözlerine yer vermişti. 

CADDE ÜZERİNDE ÇÖPLER 
BİRİKTİ
Tarihi bölge bir yandan UNES-
CO Dünya Kültür Mirası Geçici 
Listesi'ne aday olmaya hazırla-

nırken diğer taraftan da ortaya 
çıkan görüntüler tepki çekiyor.  
Gazeteciler Cemiyetinin duva-
rı ile bitişik duran Kaleiçi’nde 
1950 yılında yapılan Hüseyin 
Ak çeşmesinin musluğu kırıla-
rak, çeşmenin de suyu kesildi. 
Çeşmenin yanı başına bırakılan 
çöpler dolayısı çeşmenin etrafının 
siyah bir tabakaya dönüşmesi de 
tepki çekti. Bölgeyi ziyaret eden 
turistler sıcak havada ortaya çıkan 
koku dolayısı ile cadde üzerinden 
geçmekte zorluk yaşadı. Bir baş-
ka noktada ise esnafın turistlerin 
hergün en sık kullandığı caddede 
çöplerini biriktirdiği görüldü. 

SAHİP ÇIKILMASI GEREKİR
Kaleiçi bölgesine daha çok sahip 
çıkılması çağrısında bulunan 
Tuzcular Mahalle Muhtarı Uğur 
Çetin,” Sayın valimiz Kaleiçi için 
gerçekten büyük emekler veriyor. 
Vatandaşlarımızın da bu bölgeye 
sahip çıkması gerekir. Zaman 
zaman çöplerin ortalığa atıldığı-
nı görüyoruz. Bu çöpler günde 
birkaç defa rutin olarak toplan-
masını istiyoruz. Lütfen çöpleri 
poşete koymadan atmayalım. 
Yaz aylarında o çöpleri dışarıda 
tutmayalım, koku yapar” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

UNESCO Dünya Kültür Mirası Listesi’ne aday olan Kaleiçi’nde 1950 yılında ya-
pılan Hüseyin Ak Çeşmesi, kullanılamaz hale gelirken ve etrafı da adeta çöplü-
ğe döndü. Yakındaki otellerde kalan turistler çöp kokularından rahatsız oluyor.

1905-2001 yılları arasında yaşayıp 96 
yaşında hayata gözlerini yuman Kaptan 
Mustafa Ekizler anısına Antalya Büyük-
şehir Belediyesi tarafından 1 Temmuz 
2021 tarihinde Kabotaj Bayramı'nda 
Kaleiçi İskele Camii yanına heyke-
li dikildi. Kaptan Mustafa Ekizler'in 
heykelinin sağ omzuna da kuşlarla ayrı 
bir bağı olduğu için güvercin sembolü 
koyuldu. Bölgede çok sevilen ve sayılan 
deniz kurdunun heykelindeki güvercin 
bir kez daha ortadan kayboldu. Kaptan 
Ekizler'in torunu Sinem Ekizler (35), bu 
olayı aynı günün gecesi rüyasında gör-
düğünü ve daha sonra dedesinin omzun-
daki güvercin heykelinin yine yerinde 
olmadığı haberini almasının ardından 
üçüncü kez büyük bir üzüntü yaşadı. 

 MANEVİ DEĞERİ VAR
  Dedesinin kendisinde ayrı bir yeri 
olduğunu belirten ve Mustafa Ekizler'in 
yaşamı hakkında konuşan Sinem Ekiz-
ler, “Dedem, Antalya'nın ilk kaptanıydı. 
Antalya'ya çok fazla emek sarf etti ve 
aynı zamanda Mustafa Kemal Ata-
türk'ün de ilk kaptanlarından birisiydi. 
Küçük yaşta dedemden dinlediğim 
kadarıyla, Atatürk Antalya'ya ilk kez 
geldiğinde dedem kaptanlığını yapıyor 
ve daha sonra Atatürk dedemin ismi-
ni soruyor. Dedemin ismi Mustafa ve 
isimler aynı olduğu için Atamızın çok 
hoşuna gidiyor. Sonra Atatürk ‘Musta-
fa'ya hemen bir ev verin' diyor. Gemide 

bulunanlar 'Tamam' diyorlar ve hemen 
ilgileniyorlar ancak Mustafalar karışı-
yor. İkinci gelişinde Atatürk dedeme 
evi alıp almadığını soruyor. Dedem de 
‘Aldım paşam, teşekkür ederim' diyor. 
Oysa almadığı bir eve ‘Aldım' diyor. İşin 
arkasına düşmüyor, çünkü gözü ve gönlü 
tok bir adamdı hem de Atatürk'ü kırmak 
istemediğini düşünüyorum” ifadelerini 
kullandı. 

BU GÜVERCİNE DOKUNMA
  Kaptan Mustafa Ekizler heykelinin 
2021 yılında Antalya Büyük Şehir 
Belediyesi tarafından yapıldığını dile 
getiren Ekizler, “Şuan da ailecek çok 
üzgünüz. Ama bu saatten sonra bunun 
kasıtlı yapıldığını düşünmeye başladık. 
Öncesinde rüzgar veya fırtına uçurmuş-
tur diye düşünüyorduk fakat üçüncü kez 
neden alınıyor? Buradan güvercini alan 
kişiye şunu söylemek istiyorum, Lütfen 
bu güvercine dokunma çünkü dokun-
duğu sadece oradan aldığı güvercin 
değil. Bizim kalbimizi söküp alıyorsun. 
Lütfen bunu yapma. Maddi olarak bir 
sıkıntın varsa bunu aramızda çözebiliriz, 
halledebiliriz ama bunu bize yapma. 
Çünkü bu olay bizi çok üzüyor. Sizin 
gördüğünüz sadece bir güvercin olabilir 
ama bizim için gerçekten manevi değeri 
olan ve bizi dedemle bağdaştırabilen çok 
değerli bir şey. Lütfen ona dokunma o 
orada güzel” şeklinde konuştu. 
n İHA  

OMZUNDAKİ GÜVERCİN 
ÜÇÜNCÜ KEZ KAYBOLDU
Antalya'da tarihi Kaleiçi'nin simge ismi 'Kaptan Mustafa Ekizler' heykelindeki güvercin sembolü, üç yılda 
üçüncü kez ortadan kayboldu. Kaptanın torunu Sinem Ekizler, “Bunun kasıtlı yapıldığını düşünüyoruz" dedi. 

PROF. Dr. Mehmet Gökoğlu, 
doktor balık olarak adlandırı-
lan sargoz balıklarının, denize 
gidenlerin ayaklarındaki ya-
raları iyileştirdiklerine dikkat 
çekti. Gökoğlu, “Yaradaki ölü 
dokuyu temizleyip, yaranın 
daha çabuk iyileşmesini sağlı-
yor. Ölü dokuyu ve enfeksiyo-
nu temizliyor. " diye konuştu.
 

 BOYU YARIM KARIŞ 
  Prof. Dr. Gökoğlu, sargoz 
balıkları ile Temmuz ayının 
ortasından Eylül ayının orta-
sına kadar karşılaşılacağını 
kaydederek, şu açıklamalarda 
bulundu:   “Temmuz ayı-
nın ortasından Eylül ayının 
ortasına kadar kıyılarda denize 
giren vatandaşların ayakların-
daki yaralara, ölmüş derilere 
saldıran balıklar var. Bunlar 

bizim sargoz dediğimiz balık, 
bazen vatandaşlarımızın ayak-
larına o kadar güçlü vuruyor 
ki beni bir şey ısırdı deyip 
korkuyorlar, karaya sıçrayıp 
çıkıyorlar. Sargoz balıkları 
yarım karış kadar balık, ayak-
taki açık yaralara dokulara 
vuruyor. Dolayısıyla onlarla 
beslenmeye çalışıyor, dok-
tor balıkların yaptığı görevi 
yapıyor. Yaradaki ölü dokuyu 
temizleyip, yaranın daha ça-
buk iyileşmesini sağlıyor. Ölü 
dokuyu ve enfeksiyonu temiz-
liyor, denizden çıktığınızda 
yara hemen kuruyup iyileşi-
yor. Vatandaşlarımız korkma-
sın, çok küçük balıklar. Bazen 
beslenirken ayağınızdaki 
kılları da çekiyor, bu da acı 
hissetmenize neden oluyor." 
n İHA  

ANTALYA SAHİLİNDE
 DOKTOR BALIKLAR

TARİHİ ÇEŞMEYE
SAHİP ÇIKILMADI

UNESCO adayı Kaleiçi’ne yakışmayan görüntü

ÖZELLİKLE yaz ayla-
rında balık tutmak ve deniz 
keyfi yapmak için sahile 
gelenlerin attığı çöpler, 
nesli tükenme tehlikesi 
altında olan caretta caretta 
türü deniz kaplumbağa-
sı yavrularını olumsuz 
etkiliyor. Üreme alanların-
daki yumurtalarından çıkıp 
denize ulaşmak isteyen 
caretta caretta yavruları 
amatör balıkçılar ile yerli 
ve yabancı kişilerin sahile 
attıkları içecek şişeleri, 
plastik bardak ve plastik 
atıkların içeni girerek telef 
olma tehlikesi yaşıyor. 
Caretta carettalar için 18 
yıldır Alanya'nın Yeşilöz 
ve Uğrak mahallelerinde 
gönüllü olarak aralıksız nö-
bet tutan çevreci Güldane 
Şahin, sahile atılan çöpler 
ve özellikle plastik bardak-
ların içine girerek denize 
ulaşmadan telef olması 
tehlikesi yaşayan caretta 
caretta yavrularını sürekli 

kurtardıklarını aktardı. 
Bazı amatör balıkçıların da 
caretta caretta yuvalarının 
koruma kafeslerine zarar 
verdiğini belirten Şahin, 
yetkililerden yardım isteye-
rek, “Bu bölgede bulunan 
otellerde konaklayanlar ve 
sahile gelenler yiyip içtik-
leri çöpleri sahile atıyorlar. 
Maalesef bu güzellikler çöp 
yuvasına dönüyor. Lütfen 
doğamızı, yeşilimizi ve 
mavimizi koruyalım. Bazen 
balık tutan kişiler de ağla-
rını ve misinalarını denizde 
bırakıyor. Yavrular bunlara 
dolanarak ölebiliyor. Ba-
lıkçılarımızdan da ricamız 
önceliğimiz caretta caretta-
lar olsun. Biliyorsunuz ki 
bin yavru denize ulaşıyor 
ve biri yaşama tutunuyor. 
O caretta caretta 25-30 yıl 
sonra aynı sahillere yumurt-
lamak için geliyor. Lütfen 
doğamızı koruyalım, doğa-
mız bizim hayat sigortamız” 
dedi. n İHA 

Plastik 
bardakların
içinde telef 
oluyor 
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MANAVGAT ilçesinde 3 minibüs, TIR 
ile kamyonetin karıştığı zincirleme trafik 
kazasında, kamyonette sıkışan Salih Barış 
Ulu ve Enes Çınar'ı itfaiye kurtardı.Kaza, dün 
saat 17.00 sıralarında D-400 karayolundaki 
Sorgun-Otogar Köprülü Kavşağı Üst Geçi-
di'nde meydana geldi. Kadir Yağmahan'ın 
kullandığı 34 EM 3635 plakalı minibüs 
üst geçitte aniden durunca aynı istikamette 
ilerleyen Fahri Akıncı'nın kullandığı 06 EBF 
733 plakalı minibüs arkadan çarptı. Kazanın 
ardından sırasıyla Yasin Arslan yönetimindeki 
07 LTL 99 plakalı TIR ve çekici, Salih Barış 
Ulu idaresindeki 07 S 9267 plakalı kamyonet 
ve Zafer Ilıcalı'nın kullandığı 07 BPC 943 
plakalı minibüs kazaya karıştı. 

ARAÇTA SIKIŞTILAR 
Zincirleme kazada çekiciye arkadan çarpan 
07 S 9267 plakalı kamyonetin sürücüsü 
Salih Barış Ulu ve kamyonetteki Enes Çınar 
araç içerisinde sıkıştı. İtfaiye kurtarma ekibi 
tarafından sıkıştıkları yerden çıkarılan Ulu ve 
Çınar, hastaneye götürüldü.Kazada kamyonet 
sürücüsü Yağmahan, önünde duran 27 DU 
067 plakalı araca çarptıktan sonra sürücüsü-
nün yoluna devam ettiğini söyledi. Polisin 
ulaştığı 27 DU 067 plakalı araç sürücüsü 
ise ifadesinde üst geçit çıkışında aracının 
arızalandığını ve durduğunu, çalıştıktan sonra 
da yoluna devam ettiğini, arkasından gelen 
aracın kendisine çarptığından haberi olmadı-
ğını anlattı. n DHA

ZİNCİRLEME KAZA

AKSU ilçesinde yolun karşısına geçmek 
isterken motosikletin çarptığı Ürdün uyruk-
lu kadın, kaldırıldığı hastanede yaşamını 
yitirdi. Kaza anıysa güvenlik kamerasına 
saniye yansıdı.   
Kaza, pazar akşamı 21.40 sıralarında 
Yaşar Sobutay Bulvarı üzerinde meydana 
geldi. Alınan bilgiye göre, yolun karşısına 
geçmekte olan Ürdün uyruklu Nesreen Da-
babneh adlı kadına, O. E. (27)  sürücünün 
kullandığı motosiklet çarptı. Dababneh, 
çarpmanın etkisiyle savrulurken, kazayı 
görenler durumu 112 Acil Çağrı Merkezine 
bildirdi. 

HASTANEDE CAN VERDİ
İhbar üzerine belirtilen adrese gelen sağlık 
ekipleri, ilk müdahalede bulundukları 
yaralı kadını ambulansla hastaneye götür-
dü. Dababneh, yapılan tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılamazken, ehliyeti olmadığı 
öğrenilen motosiklet sürücüsü polis merke-
zine götürüldü. Kazayla ilgili soruşturma 
başlatıldı. n İHA 

MANAVGAT ilçesine bağlı Beşkonak 
Karabük Mahallesi’nde önceki gün serin-
lemek için girdiği Köprü Çay’da akıntıya 
kapılarak kaybolan Ahmet Yıldız’ı arama 
çalışmaları sürüyor. Jandarma Arama 
Kurtarma JAK ve Jandarma Su Altı Arama 
SAK ekiplerinin arama tarama faaliyetleri 
bugün de sonuçsuz kaldı. Sabah günün ilk 
ışıkları ile başlayan arama çalışmalarında 
olayın meydana geldiği bölgenin kaya-
lık olması sebebiyle JAK ekipleri arama 
kurtarma köpeği eşliğinde kıyıdan tarama 
yaparken, SAK ekipleri de bellerine bağla-
dıkları ağırlık ve halatlarla güç şartlar altın-
da su altında arama çalışmalarını sürdürdü. 
2 gündür devam eden arama çalışmalarında 
şu ana kadar Ahmet Yıldız’a ait bir ize 
rastlanamadı. n İHA 

ÜRDÜNLÜ KADIN
KAZA KURBANI

KAYIP GENÇ
ARANIYOR

Olay, dün gece Serik ilçesi Belkıs 
Mahallesi’nde meydana geldi. 
2019- 2024 yılları arasında 
Serik Belediyesi’nde başkan 

yardımcılığı ve MHP’den meclis üyeliği 
yapan Ziya Yıldırım ile aynı tarihte yine 
MHP’den meclis üyesi olan Hasan Ali 
Tuncer arasında düğünde tartışma 
çıktı. Tartışma sırasında Yıldırım, 
yanındaki tabancayı çekip Tuncer’e 3 
el ateş etti. Vücuduna 2 kurşun isabet 
eden Hasan Ali Tuncer yaralandı. Tun-
cer’e ilk müdahale, düğünde bulunan 
bir doktor tarafından yapıldı. Çağırılan 
ambulansla Serik Devlet Hastanesi’ne 
kaldırılan Hasan Ali Tuncer, tüm müda-
haleye rağmen kurtarılamadı. Tuncer’in 
cenazesi, aynı hastanenin morguna 
kaldırıldı.

ADLİYEYE SEVK EDİLDİ
Ali Tuncer'i (40) tabanca ile vurup, 
öldüren eski Serik Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Ziya Yıldırım, emniyetteki 
işlemlerinin ardından sabah saatle-
rinde adliyeye sevk edildi. Yıldırım'ın 
gözaltında susma hakkını kullandığı, 

mahkemede ifade vereceğini belirttiği 
öğrenildi.

BANA KOCA KURT DERLER
Tarafların, daha önce WhatsApp ve 
sosyal medya üzerinden tartıştığı, 
Yıldırım'ın son mesajında 'Benim adım 
Ziya hoca, bana koca kurt derler. Ben 
Serik'te 35 yıllık eğitimciyim. Çok 
öğrenci yetiştirdim' yazdığı öğrenildi. 
Olay gecesi tarafların davetli oldukları 
düğünde tesadüfen bir araya gelip tar-
tıştığı, Yıldırım'ın ruhsatlı tabancasıyla 
1 el ateş ettiği, Tuncer'in olay yerinden 
uzaklaşmaya çalışırken Yıldırım'ın 
2 kez de arkasından ateş ettiği, bir 
vatandaşın Yıldırım'a arkasından sarı-
larak durdurduğu, diğer bir kişinin de 
elinden silahı aldığı öğrenildi.

ESKİ ÖĞRENCİSİYMİŞ
Diğer yandan Yıldırım'ın, bir dönem 
dershanede Tuncer'in matematik öğret-
menliğini yaptığı belirlendi. Hasan Ali 
Tuncer'in cenazesi, Antalya Adli Tıp 
Kurumu'ndaki işlemlerinin ardından 
Serik'te toprağa verildi.  n DHA

ISPARTA’da otomobil ile 
tarım aracı patpatın çarpıştığı 
kazada 2 kişi hayatını kaybe-
derken, 8 kişi de yaralandı.Kaza 
saat 16.30 sıralarında Senirkent 
ilçesi Üçyol-Dörtyol mevkisin-
de meydana geldi. Hikmet Kaya 
yönetimindeki otomobil ile 
Fatime Aytan’ın (33) sürücülü-
ğünü yaptığı patpat ile çarpıştı. 
Kazada patpatta bulunan Zehra 
Uygun (50) olay yerinde, Gül-
fidan Güllü (59) ise kaldırıldığı 
Senirkent Devlet Hastanesi’nde 
hayatını kaybetti. Ayrıca otomo-
bil sürücüsü Hikmet Kaya ve 

aynı araçta yolcu olarak bulu-
nan Cafer Kaya (28) ile patpat 
sürücüsü Fatime Aytan, Bolat 
Budak (45), Fatma Diker (70), 
Şerife Akdoğan (52), Havva 
Türedi ve Döndü Güllü yara-
landı. İhbar üzerine olay yerine 
jandarma ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Yaralılar, ilk müdahale-
nin ardından Senirkent Devlet 
Hastanesi ve Uluborlu Devlet 
Hastanesi’ne sevk edildi. Zehra 
Uygun ve Gülfidan Güllü’nün 
cenazeleri otopsi için morga 
kaldırıldı. Kazayla ilgili soruş-
turma başlatıldı. n DHA

ANTALYA'da trafik polisle-
ri, kalabalığın yoğun olduğu 
noktalarda sürücülere alkol 
denetimi yaptı.Trafik Denetle-
me Şube Müdürlüğü'ne bağlı 
Sivil Trafik Ekipleri Amirliği,  
akşam saatlerinde kentin kala-
balık noktalarından Konyaaltı 
Caddesi üzerinde sürücülere 
alkol denetimi yaptı. Tra-
fik polisleri cadde üzerinde 
seyir halinde olan taşıtları 
durdurdu. Ehliyet kontrolü 
yapan ekipler, alkolmetre 
ile sürücülere alkol kontrolü 
yaptı. Denetimlerde ticari araç 

sürücüsü Yılmaz K., ekiple-
re alkol almadığını söyledi. 
Ancak alkolmetreli kontrolde 
2,8 promil alkollü olduğu 
belirlendi. Sürücüye 6 bin 349 
lira para cezası uygulayan 
ekipler, sürücünün aracını 
da uygun bir noktaya çekti. 
Denetimlerde bir motosikletin 
son muayene tarihinin geçtiği, 
skuter ile seyir halinde olan 
bir kişinin de alkollü olduğu 
tespit edildi. Akşam saatlerin-
de başlayan denetimler, kentin 
farklı noktalarında gece saat-
lerine kadar sürdü. n DHA

BURDUR'da otomobille çarpışan 
motosikletteki 2 kişi yaralandı.Kaza saat 
09.30 sıralarında Bülent Ecevit Bulvarı 
Süt Fabrikası Kavşağında meydana geldi. 
Emine İzgi A. yönetimindeki 06 CTA 911 
plakalı otomobille Abdullah A. idare-
sindeki 15 AAC 294 plakalı motosiklet 
çarpıştı. İhbar üzerine olay yerine sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi.Kazada mo-
tosiklet sürücü Abdulah A. ile beraberin-
deki Burak S. yaralandı. Yaralılar Burdur 
Devlet Hastanesi'ne götürüldü. Yaralıların 
durumunun iyi olduğu öğrenildi. Oto-
mobil sürücüsü de ifadesi alınmak üzere 
polis merkezine götürüldü. n DHA

PATPAT KAZASI
2 ÖLÜ, 8 YARALI

ALKOL DENETİMİBURDUR’DA KAZA 

DÜĞÜNDE KANLI 
HESAPLAŞMA
Serik Belediyesi eski başkan yardımcısı Ziya Yıldırım (63), ilçedeki 
bir düğünde karşılaştığı Serik Belediyesi eski meclis üyesi Hasan 
Ali Tuncer'i (40) tabanca ile vurarak öldürdü. Sanık ile kurbanın, 
düğün öncesi sosyal medya üzerinden tartıştığı öğrenildi.

Eski başkan yardımcısı, eski meclis üyesini öldürdü
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TBMM Plan ve Bütçe Ko-
misyonu üyesi ve CHP 
Antalya Milletvekili  
Cavit Arı, halk arasında 

Narenciye bahçesi olarak bilinen 
Karakaş Narenciye Bahçesi’nin 
10 yıllığına kiraya çıkarılmasını 
Tarım ve Orman Bakanı İbra-
him Yumaklı’nın cevaplaması 
istemişle verdiği soru önergesiyle 
TBMM gündemine taşıdı. 

RANT VE BETONLAŞMA TEHLİKESİ 
Arı önergesinde; “Antalya Na-
renciye Bahçesi olarak geçen ve 
Antalya'nın simgesi haline gelen 
iki büyük bahçe bulunmaktadır. 
Bir tanesi halen BATEM-Batı 
Akdeniz Tarımsal Araştırma Ens-
titüsü Müdürlüğü'nün kullanımın-
da olan Antalya Muratpaşa ilçesi 
Demircikara Mahallesi 447 ada 
4 parseldeki 203,713 m2.lik taşın-
maz. Diğeri ise Karakaş Vakfı 
Narenciye Bahçesi olarak geçen 
aynı yerde 447 ada 3 parselde 
bulunan 60.815 m2.lik taşınmaz. 
Geçtiğimiz yıllar da Demircikara 
Mahallesinde yer alan ve resmi 
adı Karakaş Narenciye Vakıf 
Çiftliği olan 60 bin 815 metreka-
relik Narenciye bahçesi ile ilgili 
Rant Ve Betonlaşma iddialarını 
Antalya gündemine taşımıştık.
Narenciye bahçesinin mevcut 
kiracısı tarafından ihalesinde 

belirtilen asıl kullanım amacına 
uymayan ticari bir alana dönüş-
türülmeye çalışıldığı, yaklaşık 10 
dekarlık bir alandaki narenciye 
ağaçlarının söküldüğü ve alanın 
orta bölümünün çimlendirildiği, 
alan üzerine ticari spor tesisi 
planlandığı, salon, halı saha, büfe 
ve kafe yapılacağına yönelik iddi-
aları ortaya koyarak Antalya halkı 
için bu yeşil dokunun korunması 
gerektiği, ticari amaçla kullanım-
lara izin verilmemesi, ranta ve 
betonlaşmaya yol açabilecek bu 
gibi kiralamaların yapılmamasını, 
yapılan kiralamanın acilen iptal 
edilmesi gerektiğini izah etmiş-
tik.” dedi.

YENİDEN 10 YILLIĞINA 
KİRAYA ÇIKARILMIŞ.
Karakaş Narenciye Bahçesini 
kurallara aykırı kullanan kiracının 
tahliyesi sonrası aynı bahçenin 
yeniden 10 yıllığına kiraya çıka-
rılmasını eleştiren Arı, “Vakıflar 
Antalya Bölge Müdürlüğünün 
kontrolünde bulunan Demircikara 
mahallesindeki Karakaş Narenci-
ye Vakıf Çiftliği (yaklaşık 60 de-
kar) zaman zaman ihale edilerek 
çeşitli kiracılara verilmektedir. 
Kiralayanlarda bu alanda yeterli 
yatırımı yapmadığı gibi mevcut 
narenciye ağaçlarına da bakama-
dıklarından bahçede verimli ağaç 

nerede ise kalmadı. Buna birde 
önceki kiracının sahada futbol 
oynatmak amacıyla kesim yaptığı 
200 civarındaki ağacın göz göre 
göre yok edildiğini ekleyelim.Ha-
len alanda ekonomik verim olan, 
gelir getirecek alanla uyumlu 
yeteri kadar ağaç yoktur. Kirala-
yanlarda hiçbir zaman yeni ağaç 
dikimi yapmadıkları gibi mevcut 
ağaçlara sulama, gübreleme, 
sürüm gibi tarımsal işleri, usulüne 
göre yapmadıkları gözlenmiştir. 
Bu haliyle Vakıflar Bölge Mü-
dürlüğü tarafından yeniden ihale 
edilmesi yine alanın atıl durumda 
kalmasına kalan mevcut meyve 
ağaçlarınında zamanla kuruma-
sına seyirci olmak demektir. Bu 
alandaki narenciye ağaçlarına 
yeteri kadar bakılmaması, bah-
çedeki otların kuruması çevrede 
ciddi yangın riskini de ayrıca 
arttırmaktadır.Ayrıca ağaçlarda 
bakımsızlıktan oluşan hastalık ve 
zararlılar bitişik parselde bulunan 
Batı Akdeniz Tarımsal Araştırma 
Enstitüsünün deneme parsellerine 
ve damızlık narenciye parselleri-
ne zarar vermektedir.” ifadelereni 
kullandı. 

BATEM BU KONUDA 
UZMAN KURULUŞ 
Tarım ve Orman Bakanı İbra-
him Yumaklı’nın cevaplaması 
istemiyle TBMM Başkanlığına 

bir soru önergesi veren Arı, şu 
önerilerde bulundu: “Bu alanın 
kısa süreliklerle ihaleye verilmesi 
ve ihaleyi alan şirketin bir süre 
sonra ihale süresi bitmeden işi 
bırakıp gitmesi kısır döngüsü de-
vam etmektedir. Bu şekilde bahçe 
ekonomik verimli kullanılama-
dığı gibi her geçen yıl ağaçlar 
daha da kaybedilmektedir. Çare. 
Bu arazinin kullanımı ve bakımı 
bitişiğinde bulunan konu uzmanı 
müessese olan ülkemizde naren-
ciyenin gelişmesinde en etkili ku-
rum olan BATEM’e devredilmesi 
gerekmektedir. BATEM araziyi 
yeniden usulüne uygun olarak te-
sis ederek gelir elde edilecek hale 
getirerek masraflarını aldıktan 
sonra Vakıflara devir edebilir. Ya 
da gelirini BATEM ile paylaşa-
rak sürdürülebilir bakım işlerini 
yapabilir.Amaç sadece gelir elde 
etmek olmasadą; Antalya'nın 
en önemli değeri, simgesi olan 
Karakaş Narenciye Bahçesi’nin-
kurtulması yeniden verimli hale 
gelmesi çok daha önemlidir.Bu 
sebeplerle Vakıflar Genel Müdür-
lüğü idaresinde olan bu bahçenin 
kullanımının BATEM’e devredil-
mesi konusunda Tarım Bakanlığı 
ile Vakıflar Genel Müdürlüğü 
arasında bir anlaşmanın sağlan-
ması, Antalya’nın bu değeri için 
çok önemlidir.” 

n MURAT ŞENTÜRK 

NARENCİYE BAHÇESİ
BATEM’E VERİLMELİ
CHP Antalya Milletvekili Cavit Arı, Karakaş Narenciye Bahçesi’nin 10 yıllığına kiralan-
masının doğru bir karar olmadığını savundu. Arı,“Bu arazinin kullanımı, bitişiğinde 
bulunan ve konu hakkında uzman bir kuruluş olan BATEM’e devredilmelidir.” dedi.

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) 
ve Antalya Tarım Konseyi (ATAK) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Çandır, Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) tarafından açıklanan 2024 
yılı Haziran ayı Tarım Girdi Fiyat 
Endeksi'ni (Tarım-GFE) değer-
lendirdi.Tarım-GFE'nin haziranda 
aylık yüzde 0.93 ilan edildiğini be-
lirten Çandır, “Bu rakam, endeksin 
ölçülmeye başladığı 2015 yılından 
itibaren haziran ayları ortalaması-
nın (2.01) yüzde 46 altında olmuş-
tur" dedi. Tarım-GFE'nin haziran 
ayında yıllık yüzde 47.56 ilan 
edildiğini kaydeden Çandır, “Bu 
yıllık rakam, son 9 yılın haziran 
ayları ortalamasının (31.53) yüzde 
51 üzerinde olmuştur. Tarım-GFE, 
aylıkta giderek düşen ancak geçmiş 
yılların haziran aylarına göre dör-
düncü en yüksek artış olarak ilan 
edildi. Yıllıkta ise giderek düşen 

ancak geçmiş yılların haziran 
aylarına göre ikinci en yüksek artış 
olarak ilan edildi" değerlendirme-
sinde bulundu.

TÜKETİCİ ENFLASYONU YÜKSEK
Haziran ayında üretici kesimdeki 
bu enflasyonlara karşılık tüketici 
enflasyonunun (TÜFE) aylık yüzde 
1.64, yıllık yüzde 71.60 arttığını 
belirten Çandır, “Tüketici taraftaki 
gıda enflasyonu ise haziran ayında 
aylık yüzde 1.78 ve yıllık yüzde 
68.08 olarak ilan edilmişti. İşlen-
memiş gıda enflasyonu haziranda 
aylık yüzde 0.79 ve yıllık yüzde 
70.50 artış göstermişti. Yaş meyve 
sebze enflasyonu aylık yüzde 6.07 
ve yıllık 78.61 artmıştı. Tüketici 
taraftaki bu rakamlar, üreticilerin 
maruz kaldığı enflasyonun üzerin-
de bir tüketici enflasyonu olduğunu 
göstermeye devam etmektedir" 
dedi. n BÜLTEN/ATB

TARIM ENFLASYONU
YILLIKTA YÜKSELİYOR

CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya ve Kemer Belediye Baş-
kanı Necati Topaloğlu’nun da katıldığı açıklamada, Kındılçeş-
me’nin Kemer Belediyesi tarafından işletilerek halka açılması 
istendi. Kaya, biz kamu yararı gözeterek vatandaşlarımızın 
hakkını ve hukukunu korumak için buradayız.” dedi
CHP Antalya Milletvekili 
Aykut Kaya, Kemer Belediye 
Başkanı Necati Topaloğlu, 
Belediye Meclis Üyeleri 
Mehmet Akın ve Cansın Efir, 
CHP Kemer İlçe Başkanı Sedat 
Karakaya, Kemer Turizmci 
İş İnsanları Derneği Başkanı 
Rıza Sönmez, Kemer Esnaf 
ve Sanatkarlar Odası Başkan 
Yardımcısı Esat Aktaş, Yeni 
Mahalle Muhtarı Münevver 
Erkal, Çamyuva Mahalle 
Muhtarı Rıdvan Vicir, Göynük 
Mahalle Muhtarı Sadık Şen 
ile sivil toplum temsilcileri ve 
vatandaşlar basın açıklaması 
yaparak Kındılçeşme’nin halka 
açılmasını istedi.

KINDILÇEŞME İÇİN EYLEM 
HAZIRLIĞI 
Kemer’de 2004 yılından 
bu yana açılması beklenen 
Beydağları Sahil Milli Parkı 
sınırları içerisinde yer alan 
Kındılçeşme Kamp Alanı ve 
Günübirlik Kullanım Alanı ile 
ilgili tepkiler sürüyor. Halka 
açılması yerine sadece ka-
munun kullanımına verilmesi 
iddiası üzerine alan önünde 
basın açıklaması yapıldı. CHP 
Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya ve Kemer Belediye Baş-
kanı Necati Topaloğlu’nun da 
katıldığı açıklamada, Kındıl-
çeşme’nin Kemer Belediyesi 

tarafından işletilerek halka 
açılması istendi. 

İŞLETEMİYORSANIZ 
BELEDİYEYE DEVREDİN
CHP Antalya Milletvekili 
Aykut Kaya, Kemer daha bilin-
mezken Kındılçeşme’nin kamp 
alanı olarak Türkiye’de tanınan 
bir yer olduğuna dikkat çekti. 
Kaya “Yaklaşık 20 senedir 
Kındılçeşme vatandaşlarımıza 
kapalı bir şekilde. Gelinen 
nokta itibariyle de yapılan 
girişimler sonucunda buranın 
bir yere verileceğini öğrendik 
Eğer bu işletmeyi yapamıyor-
sanız belediyemize devredin. 
Belediyemiz kamu yararı 

gözeterek burayı halkımıza, 
vatandaşlarımıza açsın. Böyle 
eşsiz yerlerimizin sonsuza 
dek vatandaşlarımızın olarak 
kalması gerekmektedir. Bunun 
X partisi, Y partisi yok. Do-
layısıyla, biz tamamen kamu 
yararı gözeterek vatandaşla-
rımızın hakkını ve hukukunu 
korumak için buradayız. Bizim 
zaten siyasetçiler olarak da ana 
görevimiz, ana amacımız da 
budur” dedi. Kemer Belediye 
Başkanı Necati Topaloğlu ise 
Kemer’de yeteri kadar turistik 
tesisin olduğunu ifade ederek, 
Kındılçeşme’nin belediyeye 
devredilmesi halinde en iyi 
şekilde işletileceğini söyledi
 n İHA 

KINDILÇEŞME’Yİ
BELEDİYE İSTİYOR

SUR Yapı Tatil Evleri An-
talya, tatil yaparken kazanç 
sağlama fırsatı sunduğunu du-
yurdu. Konuyla ilgili konuşan 
Sur Tatil Evleri GYO Genel 
Müdürü Ömer Faruk Elmas, 
“Tatil bütçenizle hem kendi 
tatil evinize sahip olabili-
yor hem de ömür boyu tatil 
garantisi elde ediyorsunuz. 0 
peşinat, 0 faiz ve 24 aya varan 
taksit seçenekleriyle sunulan 
yeni nesil devre mülkler, otel 
konforunda ve full eşyalı 
olarak teslim ediliyor. Üstelik, 
kullanmadığınız dönemlerde 
tatil evinizi kiraya vererek ek 
gelir elde etme şansı da sizi 
bekliyor. Sur Tatil Evleri GYO 
peşinatsız ve ara ödemesiz 
modeline ek yeni kampanyası 
ile aynı taksit tutarına bir de-
ğil, iki hafta devre mülk sahibi 
olma imkânı da sunuyor” dedi.

İDEAL BİR FIRSAT
Projenin devre mülk sahipleri-
ne kazanç sağladığını belirten 
Elmas, ‘’Projemiz, sadece tatil 
yapmak isteyenler için değil, 
aynı zamanda yatırım yaparak 
kazanç sağlamak isteyenler 
için de ideal bir fırsat sunuyor. 
Sur Yapı Tatil Evleri, sunduğu 
kiralama opsiyonu ile tatil 
evinizi değerlendirme imkânı 
sağlıyor. Bu projede, ev sa-
hipleri tatil yapmak istedikleri 
zaman devre mülklerini dile-
dikleri gibi kullanabilecekler, 
kullanmadıkları zaman ise ki-
raya vererek ek gelir elde etme 
şansına sahip olacaklar. Bu 
sayede, Sur Yapı Tatil Evleri 
Antalya, sadece tatil yapmakla 
kalmayıp, tatil evinizi bir ya-
tırım aracı olarak da kullana-

bileceğiniz bir fırsat sunuyor. 
Üstelik Antalya gibi turistik 
açıdan son derece popüler bir 
lokasyonda yer aldığımız için, 
kiralama potansiyelimiz de 
oldukça yüksek. Yani, tatil evi-
nizi kullanmadığınız dönem-
lerde, bu mülkten düzenli bir 
gelir elde edebilir, tatil keyfini 
kazanca dönüştürebilirsiniz. 
Ayrıca 1 kere ödeme yaptı-
ğınız için tatil maliyetinizde 
sabitlenmiş oluyor. Sur Yapı 
Tatil Evleri, bu yönüyle tatil 
deneyimini, uzun vadeli bir 
yatırım fırsatıyla birleştirerek 
fark yaratıyor’’ ifadelerini 
kullandı..

ÖZEL İMKANLAR VAR 
Tatil evinin kumsallı yüzme 
havuzu ve Konyaaltı sahilinde 
kendine ait bir plajı bulundu-
ğuna dikkat çeken Elmas, “Te-
sisimizde farklı büyüklük ve 
konseptlerde tematik havuzlar 
bulunuyor. Kumsallı yüzme 
havuzu, dalga havuzu, kapalı 
havuzlar, sıcak ve soğuk su 
yüzme havuzları, aquapark, 
kadınlara özel yüzme ha-
vuzları ile sonsuzluk ve zen 
havuzları gibi birçok aktivite 
alanı devre mülk alıcılarımızın 
tercihine sunduğumuz geniş 
yelpaze arasına dahil. Özel 
plajı, yemyeşil alanları, açık 
ve kapalı yüzme havuzları, 
spa, fitness merkezi ve çocuk 
oyun alanları gibi birçok 
sosyal olanakla donatılmış du-
rumda. Aynı zamanda, projede 
bulunan restoranlar, kafeler 
ve alışveriş alanları sayesinde 
tatilciler, her türlü ihtiyaçla-
rını kolayca karşılayabiliyor” 
ifadelerini kullandı. n DHA 

SUR YAPI’DAN HEM
TATİL HEM YATIRIM

CHP’li Arı konuyu TBMM gündemine taşıdı
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Akdeniz’i korumakla 
görevli başlıca ku-
ruluşlardan biri olan 
Antalya Büyükşehir 

Belediyesi’nin denizi kendisinin 
kirlettiği saptandı. Alanya Ko-
naklı Beldesi ve Damlataş Plajı 
Mevkisi'nde deniz kirliliği oluş-
tuğuna dair  ihbarı değerlendiren 
Sahil Güvenlik Komutanlığı 
ekipleri denizin metrelerce altın-
daki kirliliği kamerayla kaydetti. 
Konu Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı’na iletildi. 

BÜYÜKŞEHİR BUNU YAPARSA…
Bakanlık tarafından yapılan 
araştırmada denizi kirleten 
işletmenin Antalya Büyükşehir 
Belediyesi olduğu tespit edildi. 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin kuruluşu olan ASAT tara-

fından işletilen Alanya Konaklı 
Arıtma Tesisi’nin kabul edilebilir 
değerlerin üzerinde atıksu deşarjı 
yaptığı saptandı. Bunun üzerine 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si’ne 464 bin 585 TL idari para 
cezası uygulandı. Konuyla ilgili 
Cumhuriyet Başsavcılığına suç 
duyurusunda bulunulduğu da 
öğrenildi. 

BAKANLIK HAREKETE GEÇTİ 
Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı’nda yapılan 
açıklamada şunlar kaydedildi: 
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
ASAT Konaklı Arıtma Tesisi’ne 
aitdeniz deşarjı hattında, Sahil 
Güvenlik Komutanlığı dalış eki-
bince sualtı incelemesi yapıldı.
Yapılan incelemelerde hattın 
çıkış noktasında koyu renkli ve 

kirletici özellikte atık su çıkışı 
olduğu tespit edildi. Ayrıca aynı 
gün Damlataş Plajı Mevkisi'nde 
yağmur suyu kanalına ait deşarj 
noktasında da benzer görüntü-
ler kaydedildi.Bakanlığa gelen 
ihbarın ardından Antalya Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İl Müdürlüğü denetim ekipleri, 
bölgeye sevk edildi. Tesisin, 
standartlara aykırı atık su deşarjı 
yaptığı belirlendi ve akış durdu-
ruldu. Damlataş Plajı Mevkisi'n-
deki yağmur suyu hattına kaçak 
bağlantılar yapıldığı tespit edildi 
ve bu bağlantıların kesilmesi 
amacıyla çalışma başlatıldı.Söz 
konusu kirlilik sebebiyle Bakan-
lık, Antalya Büyükşehir Beledi-
yesine 464 bin 585 lira idari para 
cezası uyguladı ve Cumhuriyet 
Başsavcılığına suç duyurusunda 
bulundu.” n ERTUĞRUL GÜN 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı; ASAT Alanya Konaklı Arıtma Tesisi'nin atık suları 
yeterince arıtmadan denize bıraktığını ve Damlataş Plajı’nda kirliliğe neden olduğunu görüntü-
lerle saptadı. Bakanlık, Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne 464 bin 585 lira para cezası kesti.

Antalya Körfez gazetesinin “Çöplük Rezaleti” haberine 
belediyeden garip bir cevap geldi. Aksu Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Hüseyin Çelik, haberdeki fotoğrafların turizm 
bölgesinden değil belediyenin çöplüğünden çekildiğini 
ileri sürdü ve buranın dolgu alanı olduğunu savundu.
ANTALYA’NIN Aksu ilçesin-
de yer alan Kundu ve Keme-
rağzı mahalleleri, bölgenin en 
önemli turizm merkezlerinden 
biri olarak öne çıkıyor. Bu 
mahalleler, çok sayıda lüks 
otelin yer aldığı ve turistik faa-
liyetlerin yoğun olarak sürdüğü 
alanlar arasında yer alıyor. Her 
yıl binlerce yerli ve yabancı 
turisti ağırlayan bu bölgeler, 
aynı zamanda Antalya’nın tu-
rizm gelirlerine önemli katkılar 
sağlıyor. Ancak son dönemde, 
bölgenin güzelliklerini gölgele-
yen çevresel sorunlar, özellikle 
tatilciler ve yerel halk arasında 
büyük tepki çekmeye başla-
dı. Tatilciler, Antalya gibi bir 
turizm cennetinde bu tür çevre 
sorunlarıyla karşılaşmanın kendilerini hayal 
kırıklığına uğrattığını belirterek, yetkililerin 
bir an önce bu soruna kalıcı bir çözüm bulma-
sını talep ettiler.

TATİL CENNETİNE YAKIŞMIYOR
Çöp yığınları, sadece kokusuyla değil, aynı 
zamanda bölgenin genel görüntüsünü de 
olumsuz etkiliyor. Lüks otellerin hemen 
yanında yükselen bu çöp dağları, bölgenin 
turistik cazibesini azaltmakta ve bölge halkını 
endişelendirmekte. Tatilciler, sosyal medyada 
ve çeşitli platformlarda yaptıkları paylaşım-
larla bu durumu gündeme getirerek, yetkilileri 
harekete geçmeye çağırdı. Çöplerin yakılması 
ile birlikte ortaya çıkan duman ve kötü koku, 

tatilcileri bezdirdi. Bölgede 
faaliyet gösteren işletmeler 
çöplerin bırakanlara yönelik daha 
caydırıcı tedbirlerin alınmasını 
istedi.  Turizm cennetine çöpler 
yakışmazken, binlerce çöpün 
neden boş arazilere döküldüğü 
ise bilinmiyor.

BELEDİYEDEN SKANDAL CEVAP
Antalya Körfez gazetesi ise ön-
ceki gün çöp dağlarını “Çöplük 
rezaleti” manşeti ile gündeme 
getirdi. Aksu Belediyesi ise 
çöpleri temizlemek ve dökenlere 
yönelik bir işlem yapmak yerine 
asparagas haber yapıldığını 
savundu. Aksu Belediye Baş-
kan Yardımcısı Hüseyin Çelik, 

Kundu Mahallesinde 5 veyıldızlı otellere 500 
metre mesafede tapulu arazide çekilen çöp 
dağlarının fotoğrafının Aksu Belediyesinin 
hemen yakınındaki çöp depolama alanından 
çekildiğini ileri sürdü. 

ÇÖP KONUSUNDA SIKINTI YOK
Gazetemizi arayarak skandal açıklamalarda 
bulunan Başkan Çelik, “Aksu Belediyesi loj-
manlarının yanındaki dolgu yapılan alandan 
fotoğraf çekiyorsunuz. Oradan ben de drona 
kaldırıp fotoğraf çekerim. Yalan haber yap-
mayalım. Bizi karalamanıza gerek yok. Biz 
her şeyin en iyisini yapmaya çalışıyoruz. Çöp 
konusuna sıkıntı yok. Size haberi getirenlerin-
de niyetini biliyorum. Doğru haber yapalım” 
dedi. 

ANTALYA'da 6 büyüklüğündeki depre-
me ilişkin tatbikatta depremzede rolüne 
kendisini kaptırıp, dakikalarca ağlayan-
lar oldu. Antalya Valisi Hulusi Şahin'in 
AFAD binasında kurulan kriz masasında 
takip ettiği tatbikatta;  402 personel se-
naryo gereği 11 yaralıyı enkazdan çıkardı, 
1 kişinin cansız bedenine ulaştı. Bölgede 
çıkan bir yangın da itfaiye ekipleri tara-
fından büyümeden söndürüldü. Ekiplerin 
birbiriyle iletişimi de GSM hatlarının 
çekmemesi nedeniyle telsizlerle sağlandı. 
Türkiye Radyo (Telsiz) Amatörleri Cemi-
yeti (TRAC) tarafından enkaz bölgesinde 
kurulan mobil antenlerle sahadaki tüm 
iletişim trafiği kent merkezinde bulunan 
kriz masasına anlık aktarıldı. İhtiyaçlar 
ve bölgedeki son durum hakkında bilgi 
verildi.. Bazı görevliler ise depremzede 
yakını rolüne kendisini kaptırıp, dakika-
larca ağladı. 

TÜM ALANLARA ULAŞILDI
Vali Hulusi Şahin, 
tatbikatın ardından hazır-
lanan raporu açıkladı. 
Tatbikatın başarıyla 
sonuçlandığını anlatan 
Vali Şahin, "İl düze-
yi saha uzantılı masa 
tatbikatı yaptık. Senar-
yo gereği 07.59'da 9,7 
kilometre derinlikte 6 

büyüklüğünde deprem meydana geldi. 
Senaryo gereği, 3 bölgeden ihbar aldık. 
Ekiplerimiz saat 07.59 deprem haberinden 
sonra kendilerine ayrı bir çağrı yapılma-
dan, daha önceden belirlenen noktalara 
ulaştı. Bizler de koordinasyon merkezine 
08.20'de geldik. 23 çalışma grubumuzun 
tüm temsilcileri oradaydı. Ekiplerimiz 
tüm alanlara ulaştı" dedi.  n DHA 

ANTALYA’DA orman yangınlarına has-
sas olan bölgelerde çevre ve doğaya zarar 
veren, aynı zamanda da yangına neden 
olabilecek evsel atık, moloz ile çöpler 
toplatıldı. Antalya İl Jandarma Komutan-
lığı, Antalya Orman İşletme Müdürlüğü, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ve Kepez 
Belediye ekiplerince koordineli olarak 
Antalya Valiliğinin 2024/2 sayılı "Orman 
Yangınlarının Önlenmesi Genelgesi" 
kapsamında orman yangınlarına hassas 
bölgelerde yaya ve motorlu devriye faali-
yetlerine aralıksız devam ediliyor. Çalış-
malar kapsamında, Antalya İl Jandarma 
Komutanlığınca, kamu kurum ve kuru-
luşlarla koordineli çalışması sonucunda 
temin edilen iş makinası ve kamyonlar ile 
Kepez İlçesi ormanlık alan ve yol kenar-
larında bulunan çevre ve doğaya zarar 
veren, muhtemel yangın olaylarına neden 
olacağı değerlendirilen, evsel atık, moloz 
ve çöplerin temizlendi. n İHA 

TATBİKATI BİLE
YÜREK DAĞLADI

Türkiye İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu (Türk-İş), tüm 
Türkiye genelinde ‘zordayız 
geçinemiyoruz’ sloganı ile 
eş zamanlı basın açıklaması 
gerçekleştirdi. Hayat pahalılığına 
tepkilerini gösteren işçiler, “Vergide 
adalet istiyoruz! Az kazanandan az 
çok kazanandan çok vergi alınsın” 
yazılı pankart açtı. Antalya’da 
Attalos Meydanı’nda biraraya gelen 
Türk-İş üyesi işçiler, “Direne direne 
kazanacağız, zafer direnen işçilerin 
olacak, işçiyiz haklıyız kazanacağız, 
susma sustukça sıra sana gelecek, 
yaşasın onurlu mücadelemiz, 
Ankara Ankara duy sesimizi bu 
gelen işçinin ayak sesleri” şeklinde 
slogan attı. “Emek en yüce değerdir, 
KİT’lere kadro, ya iyiyleştirme ya 
eylem, geleceğe umut olmak umutla 
bakmak istiyoruz, huzurlu yaşamak 
işçinin de hakkı, emekçinin 
ücreti açlık sınırının altında 
kaldı, hayat pahalılığına dur 
diyoruz, vergide adaletsizliğe 
dur diyoruz, 696 K.H.K. ile 
engellenen tayin hakkımızı 
istiyoruz, yaşasın iş – ekmek – 
sendika mücadelemiz, kamuda 
taşeron istemiyoruz, yoksulluğa 
dur diyoruz, ekonomik krizin 
sebebi biz değiliz” yazılı 
dövizlerle dikkat çeken işçiler 
adına konuşan Türk-İş Antalya 

İl Temsilcisi ve Yol-İş Sendikası 1 
No'lu Şube Başkanı Cemil Ünal, 
“İşçinin, yoksulun dayanacak gücü 
kalmadı” dedi.

EK ÇERÇEVE PROTOKOLÜ YAPILMALI
Başkan Cemil Ünal sözlerini 
şöyle sürdürdü: “2023 Yılı Kamu 
Toplu İş Sözleşmeleri Çerçeve 
Anlaşması Protokolü kapsamında 
imzalanan toplu iş sözleşmelerinin 
yürürlükleri arasında farklılık 
gösterebilir, yüksek enflasyon 
ortamında ücret zammı açısından 
büyük sorun yaratmaktadır. Bu 
durum, işyerlerinde huzursuzluk 
ve çalışma barışını tehdit eder hale 
gelmiştir. Acilen ek bir çerçeve 
anlaşma protokolü yapılmalı 
ve ücret zamları bu doğrultuda 
düzenlenmelidir.Emeklilik aylıkları 
programlama sistemlerinde yapılan 
değişiklikler, işçilerin gelirini hızla 
artırmak ve emekli aylıklarını 

geçinmeyi imkansız hale getiriyor. 
Geçimini emeğiyle sağlayan 
işçilerin emeklilik zamanında 
güvencesi kıdem tazminatıdır. 
Ancak kıdem tazminatı tavanı 
uygulaması zararları artırmıştır. Bu 
mağduriyetin ortadan kalkması için 
kıdem tazminatı tavanı, brüt asgari 
ücretin 7,5 katı olarak belirlenmesi 
gerekir.TÜRK-İŞ olarak, işçinin, 
emeklinin insanın yakışır bir hayat 
sürmesi için mücadele ediyoruz. 
Sokaktaki enflasyonu en iyi biz 
biliyoruz ve taleplerimizi dile 
getiriyoruz. Emeğimizin karşılığı 
olan gelirimizin, enflasyon 
verilerine kurban edilmesine karşı 
açık bir tavır alıyoruz.Bir kez 
vurguluyoruz; Hayat pahalılığı, 
Yüksek enflasyon, Adaletsiz 
vergi sistemi, işsizlik, kayıt dışı 
istihdam, Güvencesiz çalıştırma 
sorunları altında ezilmeyeceğiz. 
Bozulan ekonominin bedelini biz 
ödemeyeceğiz, 696 Sayılı KHK ile 
kadroya giren işçilerin kanundan 
doğan haklarını aramaya devam 
edeceğiz. KİT’lerde ve Kamuda 
taşeron işçilik sona erene kadar 
mücadelemizi sürdüreceğiz, 
Örgütlenmenin önündeki engelleri 
tek tek aşacağız, Yaşasın TÜRK-
İŞ, yaşasın emek, barış, özgürlük 
mücadelemiz!” 

n MURAT ŞENTÜRK 

TÜRK-İŞ’TEN EYLEM 

YOK SAYMAKLA 
TEMİZLENMİYOR

BÜYÜKŞEHİRE
ÇEVRE CEZASI

ASAT’ın arıtma tesisinden denize kirli su bırakıldı

Başkan yardımcısından çöp rezaletine garip savunma
ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN

ORMANDA TEMİZLİK 



İstanbul'da yaşanan 1910 trajedi-
sinden 114 yıl sonra tarih yeniden 
tekerrür mü edecek?Fotoğraflarda 
, 1910 yılında İstanbul'daki 80 bin 

sokak köpeğinin dönemin yöneticileri ta-
rafından Hayırsızada'ya sürülmesini konu 
ediyor. 19. yüzyılın ikinci yarısından iti-
baren İstanbul'un simgelerinden biri olan 
sokak köpekleri, Avrupalı seyyahların da 
ilgi odağını oluşturuyordu.

1901 TARİHLİ KARTPOSTAL
İstanbul'un sokak köpekleri kent yaşa-
mının bir parçası olmuş, bugünkü gibi 
tartışmaların ortasında köpekleri yansı-
tan kartpostallar kenti ziyaret edenlerin 
memleketlerine gönderdiği turistik bir 
obje halini almıştı. Bu kartpostal 1901 
yılından, Pera'da sokak köpekleri...
1900'lerin başlarında Beyoğlu'nda sokak 
köpekleri. Sağda bugünkü Fransız Kon-
solosluğu (o dönem Fransız Hastanesi). 
Tarihçi Kudret Emiroğlu, mahalleleri sa-
hiplenen İstanbul'un sokak köpeklerinin 
yabancıları sokmadıklarını, at ve arabalar 
geçerken kıpırdamadıklarını aktarır.
İstanbul'un sokak köpekleri tıpkı bugün-
kü gibi o yıllarda da tartışma konusuydu. 
Kimisi köpeği "mekruh" sayıp uzak 
duruyor, kimisi de vicdanın sesini din-
leyip hayvanları besliyordu. Emiroğlu, 
II. Mahmut ve Abdülaziz gibi padişah-
ların köpeklerden rahatsızlık duyduğunu 
aktarır.
Ancak İstanbul'un sokak köpekleri-
nin topluca ortadan kaldırılması fikri, 
1910'da hayata geçirilir. Alınan kararla 

yetişkin köpekler kement ve büyük 
kerpetenlerle yakalanıp kafeslere yerleş-
tirildikten sonra topluca Hayırsız adaya 
bırakılır. Kimi kaynaklara göre sayı 80 
bindir.

HAYIRSIZADA’YA BIRAKILDILAR 
Hayırsızada'ya bırakılan köpeklerin tra-
jedisi o yıllarda hem İstanbul'da hem de 
Avrupa'da tepkilere yol açar. 19. yüzyılın 
sonlarında toptan çözüm fikri bir iki kez 
gündeme gelse de yaratacağı tepki ve 
'ilahi cezalandırılma' düşüncesi yüzünden 
uygulanamamıştı.
1880'lerde İstanbul'daki sokak köpekleri-
ni besleyen bir adam. Fotoğraf: (Abdul-
lah Biraderler). Doğunun hayvanlarla 
kurduğu ilişkinin kökleri çok eskiydi. İlk 
evcilleştirilen hayvan olarak bilinen kö-
pek de bu ilişkinin merkezindeydi. Bek-
çi, koruyucu, yoldaş, dost... ve vicdan...

İstanbul'un kozmopolit ve çok kültürlü 
yapısına adapte olan köpekler yaşamın 
her alanında görülebiliyordu. 1880'lerde 
İstanbul'daki sokak köpekleri ve balıkçı-
ları bir arada gösteren bu kare, dönemin 
manzarasını yansıtıyor. Sorun da çözüm 
de hayatın içinden ortaya çıkıyordu
İstanbul'da seyyahların ilgisini çeken 
bir sahne. Sokak köpekleri ve etrafında 
kentliler, seyyahlar. 1800'lerin ortasında 
İstanbul'da diplomat olarak görev yapan 
Rus doğa bilimci P. A. Çihaçov da kent-
teki köpek sayısının fazlalığına dikkat 
çekmiştir. (Emiroğlu)

YILDIZ ALBÜMLERİNDEKİ 
CİNS  KÖPEKLER 
Avrupa'da soyluların av köpeği merakı 
bir statü göstergesiydi. Bu görsel, Sultan 
II. Abdülhamid'in emriyle oluşturulan 
Yıldız Albümlerinden. Bu albümlerde, 
'fındık', 'pamuk', 'kuş', 'kovboy', 'marko' 
ve 'cako' gibi  adlarla anılan onlarca 
köpeğin fotoğrafı yer alıyor.
Osmanlı kent yaşamında bir soylu-
luk göstergesi olarak 'cins' köpeklerin 
görünür kılınması Yıldız Albümlerinde 
de kendine yer bulur. Sultan II. Abdülha-
mid'in albümünde, muhtelif cins köpek-
lere ayrılan bölümler bunun göstergesi-
dir. Geleneksel olandan ayrı bir kulvardır 
bu...
'Köpek beslenen eve meleklerin gelme-
yeceği' yönündeki inan-
ca rağmen hem Osmanlı 
toplumunda hem de 
Cumhuriyet dönemin-
de sokak hayvanlarına 
yönelik bakışta 'merha-
met' daha ağır basmıştır. 
'Toplu temizlik' fikri ka-
lıcı çözüm getirmediği 
gibi, halkı ayrıştırmaya 
hizmet etmiştir.

114 YIL SONRA 
YENİDEN 

Sultan II. Bayezid'in 
de 60 bin av köpeği 
olduğunu aktaran tarihçi 
K. Emiroğlu (Gündelik 
Hayatımızın Tarihi), 
Rus diplomat P. A. 
Çihaçov'un, bu kadar 
sokak köpeğine rağ-
men kuduz olaylarına 
rastlanmayışına hayret 
ettiğine dikkati çekiyor.

Sultan II. Abdülhamid, Alman İmpa-
ratoru II. Wilhelm'in ziyareti onuruna 
İstanbul'da onun adına bir köşk yaptır-
mıştı. Köşkte çekilen fotoğraftaki alt yazı 
şöyle: "İmparator hazretlerinin kucağında 
sevgili kelbi (köpeği) bulunduğu halde".
Yine aynı köşkte çekilmiş bir başka 
fotoğrafta Alman İmparatoru Wilhelm'in 
av köpekleri yansıtılır. Fotoğraf altındaki 
not ise  şöyledir: "İmparator hazretleri-
nin av kelplerinin (köpekleri) ölmüş bir 
geyiğin yanında bulunmaları."
 K. Emiroğlu, insanla hayvan arasındaki 
kopuşun köklerini güzel özetler: "Aslın-
da insanla hayvan ilişkisindeki gerçek 
koşup, semavi dinlerin evrenin insan 
için yaratıldığı anlayışını getirmesi ve 
animizme, hayvanların da 'ruh'u olduğu 
anlayışına galebe çalmasıyla yaşanmış-
tır."
Türkiye 1910'da yaşanan trajediden 114 
yıl sonra bir kez daha itlafı tartışıyor. 
Üstelik toplumu ikiye bölüp, vicdan ve 
merhamet üzerinde siyasi kutuplaşmayı 
körükleyecek biçimde. Bunun çözüm 
getirmeyeceği tarihi kayıtlarla ortada... 
K. Emiroğlu, 1911'de adada köpek 
kalmadığını belirterek, halkın köpekleri 
kurtardığı, hayvanların birbirini yediği 
ve Fransız bir iş adamının dışkılarını kul-
lanmak ve eldiven yapmak için köpek-
leri Marsilya'ya götürdüğü iddialarının 
olduğunu aktarıyor. Bunu da not düşelim. 
n YUSUF YAVUZ 

Türkiye 1910'da yaşanan trajediden 114 yıl sonra bir kez 
daha itlafı tartışıyor. Üstelik toplumu ikiye bölüp, vicdan ve 
merhamet üzerinde siyasi kutuplaşmayı körükleyecek biçim-
de. Bunun çözüm getirmeyeceği tarihi kayıtlarla ortada

YUSUF YAVUZ6
Cevre 
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TARİH TEKERRÜR MÜ EDİYOR

Doğa-tanrıcı inançların etkin olduğu Antik 
Çağ Anadolu’sunun en önemli tapınak-
larından biri de Artemis kültüydü. Ay ile 
özdeşleştirilen tanrıça Artemis, kırların, 
vahşi hayvanların, su kaynaklarının ve 
doğanın koruyucusu olduğuna inanılıyordu. 
Efes başta olmak üzere birçok Anadolu ken-
tinde Artemis tapınakları bulunuyordu. Bu 
tapınaklardan biri de Pamfilya’nın başkenti 
Perge’deydi. Kentin tanrıçası olan Perge 
Artemisi’nin hem bölgedeki diğer kentlerde 
hem de Mısır’a kadar uzanan bir etki alanı 
olduğu belirtilir. 

GEÇMİŞİN İZLERİNİ TAŞIYOR 
Bugün bu tapınağın yeri ve kalıntıları henüz 
bulunamamış olsa da tanrıça Artemis’in 
ruhu hala Perge’nin her köşesinde kendini 
göstermeyi sürdürüyor. Baharla birlikte can-
lanan doğa, özellikle Akdeniz’in korunan 
alanlarında daha belirgin biçimde anlatıyor 
varlığını. İnsan baskısından olabildiğince 
uzak kalan taşlık, kalkerli ve harabelerle 

Perge Artemisi’nin 
ruhu hala yaşıyor
Antik çağda Aksu nehrinin de adını aldığı nehir tanrısı Kest-
ros’un heykelinin süslediği anıtsal çeşmenin doğusunda ken-
dilerine ait bir cumhuriyet kuran yabani soğanlar ise görkemli 
geçmişin kalıntıları ve yeniden yükseltilen sütunların arasın-
da adeta bir çiçek ordusu gibi boy gösteriyorlar

birbirine karışan zeminde doğal 
olarak yetişen kimi çok yıllık kimi 
de mevsimlik olarak yetişen bitki-
ler Perge’nin biyolojik geçmişinin 
izlerini taşıyor.Hemen anıtsal kapının 
girişinden itibaren yerlere dökülen 
çakılların ya da kireç taşı hamam 
duvarlarının arasından fışkıran 
boncuk mavisi havacıva çiçekleri, 
bir zamanlar ortasındaki kanaldan 
suların aktığı ana caddenin zeminini 
dolduran papatyalar ve sağda solda 
tek tük kalmış yaban armutlarının 
çiçekleri ziyaretçilere baharın coşku-
sunu anlatıyor. 

KARLI BOZBURUN DAĞI
Antik çağda Aksu nehrinin de 
adını aldığı nehir tanrısı Kestros’un heykelinin süslediği anıtsal çeşme-

nin doğusunda kendilerine ait bir 
cumhuriyet kuran yabani soğanlar 
ise görkemli geçmişin kalıntıları 
ve yeniden yükseltilen sütunların 
arasında adeta bir çiçek ordusu 
gibi boy gösteriyorlar. Literatürde 
‘Allium neapolitanum’ olarak bilinen 
bitkiye halk arasında kokusundan 
dolayı ‘osurukotu’, ‘sığır körme-
ni’ ya da ‘yabani sarımsak’ adını 
vermiş. Gösterişli beyaz çiçekleri ve 
canlılıklarıyla Perge’nin baş tanrı-
çası Artemis’in sırlarını anlatıyorlar 
sanki.Antik kenti şenlendiren bir 
başka soğanlı bitki ise Çiriş (Aspho-
delus albus) otları. Çok yıllık bir 
bitki olan ve Çirişağusu olarak da 
anılan bu türün çiçekleri de oldukça 
gösterişli. Sütunlu caddenin kuzeyin-
den itibaren kentin eski yerleşiminin 
bulunduğu tepeye doğru tüm araziyi 
işgal etmişler neredeyse.Bir de tek 
tük ılgınlar, bir zamanlar bu bölge-
den bir nehir geçtiğini ve burada bir 

de liman olduğunu anlatıyor sanki… 
Kuzeyde, en geride ise tüm heybetiy-
le bir zamanlar Anadolu’nun en gör-
kemli kentlerini koynunda besleyen 
Kestros Vadisi’ni selamlayıp duran 
tepesi karlı Bozburun Dağı… 

ANLATILAN SİZİN ÖYKÜNÜZ 
Perge’nin insan baskısından uzak ve 
tanrıça Artemis’in koruyuculuğun-
daki güvenli coğrafyasında gönül-
lerince sevişen iki kara kaplumba-
ğası, milyonlarca yıllık bir ibadeti 
yerine getiriyorlar… Binlerce yıldır 
Anadolu’nun öyküsüne tanıklık 
eden, nice öykünün de kahramanı 
olan Perge’nin ana tanrıçasının ruhu, 
ruhların bunca örselendiği zamanlara 
inat bize coğrafyayı anımsatmayı 
sürdürüyor… Bir zamanlar tanrıla-
rın nehirlere, tanrıçaların kırlara ve 
yaban hayatına adını verdiği Anadolu 
topraklarının hafızasına kulak verin; 
çünkü anlatılan sizin öykünüzdür… 
n YUSUF YAVUZ
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CHP Antalya Milletvekili Aliye 
Coşar, Manavgat’ta bulunan 
Mehmet Akif Ersoy Spor 
Salonu’nun havalandırma 

sorununu TBMM gündemine taşıdı. Co-
şar, “Son yılların en sıcak yaz aylarını 
geçiren Antalya’da sporcular, Manavgat 
Mehmet Akif Ersoy Kapalı Spor Salonu 
klimalarının çalışmaması nedeniyle kırk 
dereceyi bulan sıcaklıklarda antrenman 
yapmak zorunda kalıyor. Sporcuların ve 
ailelerinin şikayetlerine rağmen kapalı 
spor salonundaki klimalar çalıştırılmı-
yor ya da çalışmıyor. Sporcu sağlığını 
tehdit eden bu ortamda, klimaların 
neden çalışmadığına dair sorumlular bir 
açıklama yapmıyor. Maalesef yetkili-

lerle yaptığımız görüşmelerde duyarsız 
kalınmıştır. “ dedi

ACİL OLARAK ÇÖZÜLMELİDİR 
Antrenman yapmak isteyen gençlerin 
mağdur edildiğini dile getiren Coşar,  
“Kapalı spor salonundaki klimaların 
çalışmama nedenleri, tasarruf tedbir-
leri mi yoksa arıza mı? Eğer ikisiyse 
de durum AKP’nin spora ve sporcuya 
bakış açısını göstermeye yeter. Ma-
navgat Mehmet Akif Ersoy Kapalı 
Spor Salonunda çalışmayan klimalar 
nedeniyle bir tek sporcunun bile sağlık 
sorunu yaşamasının sorumluluğunu 
kim verecektir. Kapalı spor salonunda-
ki klima sorunu vakit kaybedilmeden 
çözülmelidir. Gençlerimizin sportif 

faaliyetlere yönelmesi, sağlıklı bireyler 
olması, ulusal ve uluslararası başarılar 
elde etmesi için spor tesisleri ve altyapı 
tesislerine yatırım yapmak sadece bina 
ve inşaat olarak görülmemelidir. “ diye 
konuştu. 

FOTOĞRAF ASMAKLA OLMAZ
Sürdürülebilir, disiplinli ve sistemli bir 
spor kültürü için tesislerin eksiklerinin 
giderilmesi gerektiğine dikkat çeken 
Coşar, açıklamasını şöyle sürdürdü: 
“Spor yatırımını yeni stat ve salon 
inşaatı ihalesinden ibaret sayan AKP 
iktidarının yapmadığı spor yatırımla-
rının acı reçetesini son oynanan Paris 
2024 Olimpiyatlarında elde ettiğimiz 
sonuçlar da gördük. Sporu, siyasetin 

bir öznesi haline getiren siyasi iktidar, 
sporu toplumun bir yaşam parçası 
olduğunu kabul etmek zorundadır. “ 
dediStatlara ve salonlara devasa partili 
Cumhurbaşkanı fotoğrafları asmak, 
sportif başarının ön koşulu değildir.
Sporun rekabetçi, disiplinli, adil, saygın 
sporcularla var olduğunu, ülkemizde 
spora gönül vermiş yüzbinlerce genç 
yaşlı vatandaşımızla ve onlara sağlanan 
imkanlarla daha da güzel ve başarılı 
olacağımız gerçektir. Sporcu öğrencile-
rin ve ailelerinin şikayetlerine rağmen 
çözülemeyen klima sorunu bir an önce 
çözülmelidir. Yetkilileri duyarlı olmaya 
davet ediyoruz.”

 MURAT ŞENTÜRK 

TÜRKIYE Futbol Fe-
derasyonu Plaj Futbolu 
2024 Sezonu Manavgat 
Belediyesi Etabı; 17-18-19 
Ağustos 2024 tarihlerinde 
Sorgun Boğaz Hotel Beach 
Futbol Sahası'nda gerçek-
leştirildi.  Turnuva, vatan-
daşlardan büyük bir ilgi 
gördü. Son gün karşılaşma-
larını, Manavgat Belediye 
Başkanı Niyazi Nefi Kara, 
CHP Antalya Milletvekili 
Sururi Çorabatır, CHP 
Antalya Milletvekili Aliye 
Coşar, CHP Manavgat İlçe 
Başkanı Oykun Başar, Oda 
başkanları, STK Temsil-
cileri ve binlerce vatandaş 
takip etti.

ŞAMPİYON ÇİMHAN 
MATH PUBLİC
Son günün ilk karşılaşma-
sında Manavgat Beledi-
yespor, etkili oyunuyla Hi-
sar Gençlikspor’u 5-4’lük 
skorla mağlup etti. Korakor 
mücadelelere sahne olan 
şampiyonluk maçında ise-
Çimhan Math Public, Ma-
navgat Koleji’ni uzatma-
larda 6-5’lik skorla geçerek 
şampiyon olmayı başardı. 

Büyük bir çekişmeye sahne 
olan bu karşılaşma, futbol-
severler tarafından büyük 
beğeni topladı.Şampiyon 
takımın kupa ve madalya-
larını Manavgat Belediye 
Başkanı Niyazi Nefi Kara 
takdim etti. Turnuvayı 
dördüncü olarak tamamla-
yan Manavgat Hisarspor’a 
ödülünü CHP Manavgat 
İlçe Başkanı Oykun Başar, 
üçüncü olarak tamamlayan 
Manavgat Belediyespor’a 
ödülünü CHP Antalya Mil-
letvekili Sururi Çorabatır, 
ikinci olarak tamamlayan 
Manavgat Koleji’ne ödülü-

nü CHP Antalya Milletve-
kili Aliye Coşar verdi.

ÖDÜLER SAHİPLERİNİ 
BULDU
Birbirinden güzel toplam 
44 gole sahne olan turnu-
vada, gol krallığını 6 golle 
Çimhan Math Public’ten 
Emrah Ekmekçi kazandı. 
Ekmekçi’ye ödülünü Ma-
navgat Ziraat Odası Baş-
kanı Rasim Metin takdim 
etti. En iyi kaleci ödülünü 
de Çimhan Math Public’ten 
Mehmet Aşlamacı kazan-
dı. Aşlamacı’ya ödülünü 
Manavgat Belediye Başkan 

Yardımcısı Mustafa Öztürk 
verdi. 

EMEĞİ GEÇENLERE 
TEŞEKKÜR ETTİ
Kupa töreni öncesinde ko-
nuşan Manavgat Belediye 
Başkanı Niyazi Nefi Kara, 
organizasyonda emeği ge-
çenlere teşekkür etti. Baş-
kan Kara, “Takımlarımız 
çok iyiydi, çok keyif aldık. 
Bütün Manavgatlılarında 
keyif aldığını biliyoruz. 
Bütün sporcularımızı, emek 
verenleri ve çalışma arka-
daşlarımı tebrik ediyorum.” 
dedi. n IHA 

CORENDON Alanyaspor, Trendyol 
Süper Lig'in 3. haftasında sahasında 
oynayacağı Göztepe maçının hazırlık-
larına başladı.   
Teknik Direktör Fatih Tekke yöneti-
minde Cengiz Aydoğan Tesislerinde 
yapılan antrenmanda, RAMS Başak-
şehir maçında forma giyen futbolcu-
lar yenileme çalışması yaptı. Diğer 
futbolcular ise ısınma çalışmalarıyla 
başladığı antrenmanı iki grup halinde 
top kapma çalışması ve ardından dar 
alanda oyunla tamamladı. Turuncu ye-
şilli ekip, hazırlıklarını yarın yapacağı 
antrenmanla sürdürecek. n IHA  

ALANYA’DA
GÖZTEPE 
HAZIRLIĞI
BAŞLADI

ANTALYA MuratpaşaBelediyespor’un-
başpehlivanı Enes Doğan, ‘64. Geleneksel 
Kurtdereli Mehmet Pehlivan Yağlı Güreş-
leri’nde uzandığı kupasıyla Balıkesir Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ahmet Akın’ı 
ziyaret etti. Muratpaşa’nın 24 yaşındaki 
başpehlivanı Doğan, CW Enerji Türkiye 
Yağlı Güreş Ligi 5’inci etabı 64. Gele-
neksel Kurtdereli Mehmet Pehlivan Yağlı 
Güreşlerinde altın kemerin sahibi oldu. 
Doğan, hocası Kemal Yılmaz’la Balıke-
sir Büyükşehir Belediye Başkanı Akın’ı 
makamında ziyaret etti. Doğan’ı kutlayan 
Başkan Akın, “Aslan gibi kardeşimiz bu 
süreci tamamladı, tebrik ediyorum. Er 
meydanı, hakikaten er meydanı. Mücade-
le eden toplam bin 711 pehlivanımız, 76 
tane başpehlivanımız ve 100 başaltıyla 
birlikte düzenlenen bir yarışma oldu” 
diye konuştu. Başpehlivan Doğan ise 
“Balıkesir bizim kardeş memleketimiz. 
Burada çok sevenlerimiz var” dedi. Do-
ğan, Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit 
Uysal’a da destekleri ve ağabeyliği dola-
yısıyla teşekkür etti. Geçen yıl Kırkpınar 
Güreşlerinde başpehlivanlığa çıkan Enes 
Doğan Balıkesir’de gelen şampiyonluğun 
ardından CW Enerji Türkiye Yağlı Güreş 
Ligi’nde 3’üncü sıraya yükseldi.  
n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDIYESI 

Kadınlar Bölgesel Basketbol Ligi’nde 
(KBBL) oynama kararı alarak, Antalya’yı 
basketbol branşında temsil eden tek takım 
Kepez Belediyespor Kulübü oldu. Ekim 
ayında başlaması beklenen lige sadece 
kendi altyapısından sporcularıyla katıla-
cak olan Kepez’in basketbol ekibi, son 2 
sezonda U18 Kadın Basketbol’da Türkiye 
Şampiyonası’nda Antalya’yı temsi eden 
tek takım olarak spor tarihine geçmişti. 
Üst üste gelen başarıların devamında 
hem KBBL hem de U18’de şampiyonluk 
hedefleyen takım, Antalyalı genç ka-
dın basketbolcuların spor yaşamlarında 
profesyonelleşme yolunda tek basamak 
haline geldi. 
n BÜLTEN/KEPEZSPOR

KORKUTELI Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü ile Korkuteli İlçe Müftülüğü 
işbirliğinde bu yıl 8'incisi düzenlenen 
“Camiler Futbol Ligi” düzenlenen kupa 
ve madalya töreniyle son buldu. 10 Tem-
muz'da başlayan ve 6 haftada oynanan 
36 müsabakayla tamamlanan turnuvada 
bu yıl, Korkuteli'nde yaz Kur'an kursla-
rına devam eden toplam 217 öğrenci, 17 
cami takımı adına ter döktü.  Müsabakalar 
sonunda 3. olan İmrahor Merkez Cami 
takımına kupa ve madalyaları Kepez İlçe 
Millî Eğitim Şube Müdürü Süleyman Gök-
çen, 2. olan Şekerci Cami takımına kupa 
ve madalyaları Korkuteli İlçe Müftüsü 
Mustafa Kızmaz, 1. olan Mültezem Cami 
takımına kupa ve madalyaları Korkuteli 
Gençlik ve Spor İlçe Müdürü Ahmet Tunç, 
tarafından takdim edildi.  n IHA  

MURATPAŞA’NIN
GURURU OLDU 

BASKETBOLA 
KEPEZ DAMGASI

Camiler Futbol
 Ligi sona erdi

MANAVGAT’TA PLAJ 
FUTBOLU COŞKUSU

GENÇLERE İŞKENCE 
GİBİ ANTRENMAN
CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar, Manavgat’ta bulunan Mehmet 
Akif Ersoy Spor Salonu’nun bütün yaz boyunca klimalarının çalış-
maması nedeniyle çok sayıda sporcunun mağdur edildiğini söyledi

Türkiye Futbol Federasyonu Plaj Futbolu 2024 Sezonu Manavgat Beledi-
yesi Etabı, dün akşam oynanan heyecan dolu müsabakalarla sona erdi.
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Antalya’da, “Süper 
Mavi Dolunay” 
olarak adlandırılan 
doğa olayı büyük 

ilgi gördü. Mavi dolunay, ayın 
aynı takvim ayı içinde ikinci 
kez dolunay evresine girme-
si durumunda gerçekleşir ve 
nadir görülen bu olay, Antalya 
semalarında büyüleyici bir 
manzaraya dönüştü. Özellikle 
milyonlarca yıl süren jeolojik 
süreçlerle oluşmuş falezlerin 
silüetleri, dolunayın ışığıyla 
birleşerek göz alıcı bir tablo 
oluşturdu. 

KONYAALTI SAHİLİNE AKIN 
ETTİLER 
Bu özel doğa olayını izle-
mek isteyen binlerce kişi, 
Antalya’nın dünyaca ünlü 
Konyaaltı sahiline akın etti. 
Sahilde toplanan vatan-
daşlar, bir yandan denize 
girerek dolunayın altında 
yüzmenin keyfini çıkarırken, 
diğer yandan da telefonlarıyla 
bu anları ölümsüzleştirmeye 
çalıştı. Özellikle dolunayın 
deniz üzerindeki yansıması ve 
falezlerle bütünleşen görüntü-
sü, izleyenleri büyüledi. Süper 
Mavi Dolunay’ın görsel şöleni, 
sosyal medyada da geniş yankı 
buldu. Antalya’nın bu eşsiz 
manzarası, hem yerli hem 

de yabancı turistlerin ilgisini 
çekerken, doğa tutkunları için 
unutulmaz bir gece yaşandı. 

SÜPER AY NEDİR?
Süper Ay, dünyanın tek do-
ğal uydusu olan ayın yerberi 

konumunda görülmesi olayıdır. 
Süper Ay sırasında ay, normal-
den yüzde 7 daha büyük ve 
yüzde 15 daha parlak görü-
nür. Amerikan Havacılık ve 
Uzay İdaresi (NASA), Süper 
Ay’ın oluşmasının sebebi-
ni, ayın dünya etrafındaki 

yörüngesinin tam bir yuvarlak 
olmaması olarak açıklıyor. 
Ay, yerberi konumunda dün-
yadan 363 bin 300 kilometre 
uzaklıkta yer alırken bu durum 
yeröte konumunda 405 bin 500 
kilometredir. Ayın dünyaya 
olan uzaklığı genellikle 382 bin 
900 kilometre civarıdır ve yıl 
içerisinde değişkenlik gösterir. 
Bu değişkenlik Süper Ay feno-
menini meydana getirir. 

n ERTUĞRUL GÜN

“Süper Mavi Dolunay” Antalya’da eşsiz manzaralar oluşturdu. Bu güzel doğa olayını 
izlemek için binlerce kişi Konyaaltı sahiline koştu. Saat 19.50’de doğmaya başlayan 
dolunay; kentin siületi ile birlikte kartpostallık fotoğraflar çekilmesini sağladı.

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Zabıta 
Dairesi Başkanlığı’na bağlı Motosikletli zabıta 
ekipleri, göreve başlamadan önce Antalya 
Emniyet Müdürlüğü’nde görevli uzman ileri 
motosiklet sürüş eğitmenleri Hikmet Toy ve 
Çağlar Yavişli tarafından verilen sürüş eğitim-
lerine katıldı. Bu eğitimler, trafiğe kapalı alan-
larda gerçekleşti ve ekip üyeleri temel sürüş 
tekniklerinden ileri düzey manevralara kadar 
kapsamlı bir eğitim aldı. 

İLERİ SÜRÜŞ EĞİTİMİ ALDILAR
Antalya Büyükşehir Belediyesi Zabıta Amiri 
Volkan Sönmez, konuyla ilgili yaptığı açık-
lamada, motosikletli zabıta ekiplerinin An-
talya’da vatandaşların hizmetinde olacağını 
belirtti. Sönmez, “Büyükşehir Zabıta araç 
filomuzu genişleterek motosikletli zabıta 
ekipleri oluşturduk. Antalya Emniyet Müdür-
lüğü tarafından iki uzman motosiklet eğitmeni 
görevlendirildi ve ekiplerimize temel ve ileri 
sürüş eğitimleri verildi. Bu eğitimler sayesinde 
ekiplerimiz, şehir trafiğinde profesyonel bir 
şekilde görev yapmaya hazır hale geldi. İkisi 
kadın olmak üzere toplam 15 motosikletli zabı-
ta ekibimiz, vatandaşlarımıza hizmet edecek” 
dedi.  n BÜLTEN/ABB

MOTORİZE ZABITA EKİPLERİNE EĞİTİM
Antalya Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanlığı, araç filo-
sunu genişleterek motosikletli zabıta ekiplerini devreye soktu

n KEPEZ Belediyesi’nin 
bir ay boyunca ilçedeki 
mahallelerde sürdüreceği 
Kepez’de Parklar Şenle-
niyor” etkinliği, bu hafta 
Atatürk Mahallesi’nde 
gerçekleştirildi. Şehit Baş 
Polis Kadir Can Parkı’nda 
bir araya gelen çocuklar, 
maskot şovları, palyaço 
performansları, yüz boya-
ma, animasyon gösterileri 
ve jonglör şovları gibi çeşit-
li aktivitelerle dolu dolu bir 

gün geçirdi.  Parkta kurulan 
eğlence alanları, çocukların 
yaratıcılıklarını ortaya koy-
malarını ve eğlenceli vakit 
geçirmelerini sağladı. Yüz 
boyama stantlarında çocuk-
lar sevdikleri karakterlere 
dönüşürken, palyaçolar ve 
maskotlar eşliğinde dans 
edip şarkılar söylediler. 
Jonglörler ve animasyon 
gösterileri ise etkinliğin eğ-
lencesini daha çok zirveye 
taşıdı.  n İHA 

PARKLAR ŞENLENDİ

n KONYAALTI Belediyesi yaz aylarında 
vatandaşları spor ve sanat etkinlikleriyle 
buluşturmaya devam ediyor. HayatPark’ta 
gerçekleştirilen Konyaaltı Yaz Konserle-
ri’nde vatandaşlar “VO Sahne”nin konseri 
ile eğlencenin tadını çıkardı. Etkinliğe 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
eşi Demet Ayne Kotan ve oğlu Canali 
Kotan ile birlikte katıldı. 

90’LAR GECESİ 
HayatPark’ta gerçekleştirilen etkinlikte ilk 
olarak “Gün Batımı Dansları-Latin Esinti-
leri” gerçekleştirildi. Latin Esintileri’nde 
vatandaşlar profesyonel dansçılarla bir-
likte sokakta dans etmenin keyfini yaşadı. 
Etkinlik daha sonra “Vo Sahne” adlı müzik 
grubunun konseri ile devam etti. “Vo 
Sahne”  90’lara damgasını vuran şarkıları 
vatandaşlarla birlikte seslendirdi. Konse-
rin ardından gerçekleştirilen Party Jeep 
- 90’lar Parti, Hakan SMSK Dj Performans 
ve Light & Dance Art Show etkinliklerinde 

vatandaşlar doyasıya eğlendi. Etkinlikte 
konuşan Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, “Konserlerimizle, kurslarımızla 
vatandaşlarımızı sanatsal etkinliklerle 
buluşturuyoruz. Bunları da ücretsiz ola-
rak, sponsorlarımızın ve sanatçılarımızın 
desteğiyle gerçekleştiriyoruz. Kendilerine 
de çok teşekkür ediyorum” dedi. 
n BÜLTEN-KONYAALTI BELEDİYESİ 

SÜPER AY BÜYÜSÜ

HAYATPARK’TA 
COŞKU BAŞLADI


